
Vážení sousedé z Dolních Břežan, Lhoty, Zálep a Jarova!

Poslední měsíce jsme se v Rozkvětu chystali na nadcházející volby. Probírali jsme, jak a s čím 
do toho jít znovu. Podrobně jsme si vyhodnocovali minulá období. Co se podařilo a co je třeba 
dotáhnout nebo nastartovat. Zkoumali jsme vlastní motivaci a stále nám z toho vycházelo 
to stejné. Máme to tu rádi a chceme, aby se život v obci stále zlepšoval.

Pod vedením Věška Michalika jsme vytvořili dobrý tým. Stávající zastupitele Rozkvětu, z nichž 
někteří pro Břežany pracují i dvacet let, doplnila mladá krev. S novou energií jsme se věnovali 
přípravě programu na další období. 

Neděle 12. 6. nám ukázala, jak rychle může život některé plány změnit. Věšek odešel.

Všechny nás to hluboce zasáhlo. Byl pro nás velkou inspirací, motorem, motivací dělat věci 
jinak. Byl to náš kamarád. Poslední měsíce nebyly pro Věška vždy jednoduché, a přesto 
nacházel znovu a znovu motivaci v práci pro obec pokračovat. Záleželo mu na tom. Stejně 
jako nám. Proto jsme se rozhodli pokračovat.

Věšek měl jako obvykle svůj plán. Nastávající období pro něj mělo být posledním v roli starosty. 

Spolu s místostarosty Lubomírem Havlem a Zdeňkem Kováříkem chtěl využít nadcházející 
roky k předávání všech získaných zkušeností, dovedností a know-how mladším. Bylo pro něj 
důležité, aby se dál rozvíjelo to, co tady posledních 20 let budoval. Plánoval předat vedení 
Rozkvětu svému nástupci. Dokonce si ho i vybral. Rádi bychom vám představili nového lídra 
naší kandidátky – Matěje Nováka. 

Po prvních setkáních s ním Věšek pronesl: „Mám nového starostu na dalších minimálně deset 
let. Má vše, co je třeba – znalosti, zkušenosti, skvělý profil, odvahu, empatii.“ Matěj nebydlí 
v Dolních Břežanech dlouho. Ale okamžitě zapadl. A my všichni jsme Věškovi dali za pravdu. 
Matěj měl být číslo 2 na kandidátce a postupně si měl přebírat více pravomocí. Okolnosti nás 
donutily Věškův plán urychlit.

Matěj teď před vás předstupuje jako jednička 
Rozkvětu. My ostatní mu budeme maximálně 
nápomocni tak, aby byla zachována kontinuita 
v rozvoji obce. 

Pro toto období jsme měli program „Smělé 
plány které nezůstanou na papíře“. Budeme 
moc rádi, když věnujete pozornost vyhodnocení 
uplynulých let. Zároveň bychom rádi představili 
plán na další období. Těší nás, že jsme ho stihli 
dokončit s Věškem. Za nás všechny určitě platí 
i nyní to, čím jsme se řídili pod vedením Věška: 
Dobrý plán ve spojení s pevnou vůlí a tvrdou 
prací přináší viditelné výsledky.

Chceme i nadále usilovně pracovat na rozvoji 
naší obce tak, aby byla místem, kde se dobře 
žije a která inspiruje ostatní. Věšku, děkujeme! 

Kanditáti sdružení Rozkvět 

Záleží nám na tom.

Věslav Michalik, 1. 3. 1963 - 12. 6. 2022



Vážení a milí sousedé!

Jako lídr kandidátky Rozkvětu v nadcházejících komunálních volbách 
bych se Vám rád představil.

Vystudoval jsem mezinárodní vztahy a diplomacii v Praze, Budapešti a Washingtonu. 
Většinu dospělého života jsem strávil řízením pomoci těm nejpotřebnějším 
ve válečných zónách a rozvojových zemích – od Ukrajiny a Gruzie po Keňu, Nigérii 
a Srí Lanku. Mojí prací bylo doplňovat roli místní vlády tam, kde to bylo zapotřebí. 
Zajišťoval jsem financování, stavěl pracovní kolektivy a zodpovídal za výsledky. 
V projektech v mé přímé gesci byla proinvestována více než miliarda korun na chod 
uprchlických táborů, stavbu škol, školek, knihoven a jiné veřejné infrastruktury, 
obnovení zdrojů pitné vody a projekty udržitelného rozvoje komunit.

Nyní jsem již šest let šťastně ženatý a mám tři děti. Své pracovní úsilí v Česku
jsem přesměroval na zakládání technologických firem. V současné době 
jsem zodpovědný za digitalizaci finančních produktů v bance.

Největší srdcovka jsou pro mě ale nyní Dolní Břežany. Nadchla mě kvalita života 
a úroveň služeb, což je jednoznačný výsledek odvážného a cílevědomého 
vedení radnice. Po několika měsících od přistěhování jsem napsal e-mail Věslavu Michalikovi 
a nabídl mu spolupráci v zastupitelstvu obce. Stačilo několik schůzek k tomu, 
abychom měli oba jasno v tom, že spolu chceme kandidovat v letošních komunálních volbách. 
Byli jsme si blízcí jak názorově, tak lidsky. 

Naše obec má za sebou úspěšné období. Od posledních voleb, ve kterých Rozkvět obsadil 
všechna místa v zastupitelstvu, došlo k viditelnému pokroku v mnoha sférách života. 
Tématu splněného volebního programu Rozkvětu se věnuje přiložený materiál. Zároveň 
završujeme období vymezené desetiletým strategickým plánem obce na roky 2014–2023. 
Ačkoliv šlo o velmi ambiciózní dokument, i ten se podařilo takřka beze zbytku splnit. 
Posuďte sami, plán je dostupný na webových stránkách obce.

V posledních dvaceti letech byl kladen důraz 
převážně na budování veřejné infrastruktury. 
Nyní se chceme více soustředit na rozvoj 
komunitního života a kvalitu služeb. 
Náš volební program pro nadcházející volby 
najdete na webových stránkách Rozkvĕtu. 
Jako i v předchozích volbách jde o program 
ambiciózní, ale splnitelný, založený 
na potřebách obyvatel a na naší vizi 
prosperující, úspěšné obce. Zároveň pracujeme 
s maximálním zapojením všech občanů 
na novém desetiletém strategickém plánu. 
Nehodláme polevovat v našem úsilí, čeká nás 
ještě spousta práce a radosti z našich 
společných úspěchů.

Váš Matěj

Záleží nám na tom.

Matěj Novák


